

Location of Animals / Emplacement des animaux**Permit to possess / Permis de possession**

Location of animals (include nearest community):
 Emplacement des animaux (inclure la collectivité la plus proche) :

Permit to transport / Permis de transport

Point of origin:
 Point d'origine :
 Destination:
 Destination :

Important

- If **transporting** domestic animals, I have attached a certificate of health (or certified true copy) signed by a licensed veterinarian that relates to the species for transport.
 En cas de **transport** d'animaux domestiques, j'ai joint le certificat de santé (ou une copie certifiée conforme) signé par un vétérinaire accrédité qui concerne les espèces à transporter.
- If **transporting** domestic animals, I have attached vaccination records (or certified true copy) for the animals to be transported.
 En cas de **transport** d'animaux domestiques, j'ai joint les carnets de vaccination (ou une copie certifiée conforme) pour les animaux à transporter.

Declaration

I declare that the information provided on this form is correct. I understand that it is an offence to give false or misleading information. All personal information contained on this form is collected under the authority of the *Wildlife Licences and Permits Regulations*, Section 18.2.(1) and 18.2.(2), and is used for the purposes of assessing and processing applications for domestic animal permits. Any questions relating to the collection and use of personal information on this form may be directed to the Information Coordinator, Wildlife Division, at (867) 767-9237 ext. 53219 or at WildlifeCoordinator@gov.nt.ca.

Déclaration

Je déclare que les renseignements fournis dans le présent formulaire sont exacts. Je comprends que toute fausse déclaration ou déclaration trompeuse constitue une infraction. Tous les renseignements personnels contenus dans le présent formulaire sont recueillis conformément aux paragraphes 18.2.(1) et 18.2.(2) du *Règlement sur les permis et licences relatifs à la faune*, et sont utilisés aux fins de traitement et d'évaluation des demandes de permis pour animaux domestiques. Pour toute question au sujet de la collecte et de l'utilisation des renseignements personnels, communiquez avec le coordonnateur à l'information de la Division de la faune au 867-767-9237, poste 53219 ou à l'adresse WildlifeCoordinator@gov.nt.ca.

X

Signature

Date (YY-MM-DD) / Date (AA-MM-JJ)